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LEGISLATIVE ACTS AND OTHER INSTRUMENTS: CORRIGENDUM/RECTIFICATIF 
Subject: Council Decision delegating to the Secretary-General of the Council the 

power to issue laissez-passer to members, officials and other servants of 
the European Council and of the Council, as well as to special applicants 
provided for in Annex II to Regulation (EU) No 1417/2013, and repealing 
Decision 2005/682/EC, Euratom 
(ST 12321/15, 15.10.2015) 

  

LANGUAGE concerned: DE 

PROCEDURE APPLICABLE according to the Council Statement of 1975. 

(The procedures are explained in Council document 5980/07 JUR 49, available in the official 

languages, together with a translation of the structure of this cover page.) 

— Procedure 2(b) (obvious error in one language version) 

TIME LIMIT for the agreement of the Presidency: 3 days 

Any objections regarding this corrigendum should be notified to the Presidency: 

 Philippe Thill: 

 e-mail: philippe.thill2@mae.etat.lu 

082677/EU XXV. GP
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ANHANG 

BERICHTIGUNG 

des Beschlusses (EU) 2015/… des Rates zur Übertragung der Befugnis  

zur Ausstellung von Ausweisen für Mitglieder, Beamte  

und sonstige Bedienstete des Europäischen Rates und des Rates,  

sowie für besondere Antragsteller gemäß Anhang II der Verordnung (EU) Nr. 1417/2013  

und zur Aufhebung des Beschlusses 2005/682/EG, Euratom 

(ST 12321/15 vom 15.10.2015) 

Deckblatt und Seite 1, Titel 

Statt: 

"… zur Ausstellung von Ausweisen für Mitglieder, Beamte …" 

muss es heißen: 

"… zur Ausstellung von Laissez-passer für Mitglieder, Beamte…" 

Seite 2, Erwägungsgrund 3 

Statt: 

"… für die Ausstellung eines Ausweises für Mitglieder der Organe der Union …" 

muss es heißen: 

"… für die Ausstellung eines Laissez-passer für Mitglieder der Organe der Union …" 
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Seite 2, Erwägungsgrund 4 

Statt: 

"… und mit angemessener Begründung für die Ausstellung von Ausweisen ausgestellt werden." 

muss es heißen: 

"… und mit angemessener Begründung für die Ausstellung von Laissez-passer ausgestellt werden." 
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